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ОТНОСНО: Поставени въпроси от жители на с. Шереметя

Уважаеми г-н Кмет,

На проведена приемна с жители на с. Шереметя през месец януари пред мен бяха 
поставени някои проблеми, за които смятам съвместно можем да потърсим решение.

1. В селото обикалят бездомни кучета, които по думите на жителите са 
прибирани от приюта за безстопанствени кучета, след което са връщани 
обратно в населеното място. Разхождат се около Кметството, агресивни са, а 
има и случаи на нахапани хора.

2. През с. Шереметя минава главен път София -  Варна. Този факт допринася за 
интензивния трафик, транспортните средства карат със скорост много над 
допустимата за движение в населеното място, намаляват единствено (не 
винаги) на светофара, който беше поставен след редица сигнали и протести и 
около фирма ВАЛИ, където е известно, че има поставена камера. Тези 
обстоятелства увеличават опасността от произшествия.

3. Отново поради факта, че през селото минава главен път, в годините се нароиха 
множество автокъщи. Безразборното паркиране на автомобили около тези



обекти възпрепятства безопасното спиране на автобусите от градския 
транспорт. И често се случва те просто да подминават спирките.

4. В сградата на кметството се помещава и пенсионерския клуб. До преди 
няколко месеца клубът се е отоплявал с климатик, който след повреда е 
бракуван. Запозната съм с усилията на кметския наместник за осигуряване на 
нов климатик, но към момента няма положителен резултат.

Във връзка с изложеното по -  горе са и въпросите ми към Вас:

1. Какви мерки ще предприемете за трайното разрешаване на проблема с 
безстопанствените кучета в с. Шереметя?

2. Какви са възможностите за поставяне на камера от Пътна полиция в селото?
3. Какви мерки за ограничаване на неправомерното паркиране на автомобили 

около спирките ще предприемете?
4. Има ли възможност и по каква процедура община Велико Търново да осигури 

финансирането на нов климатик за нуждите на пенсионерския клуб?

С Уважение:

/В. Дончева/


